
Martin Urbanec 

 S kandidaturou do AS ČVUT souhlasím. 
 
martin.urbanec@fit.cvut.cz V Praze dne 26. března 2024 

 
Já na fakultě 
Od roku 2020 na FITu studuji počítačovou bezpečnost 
(momentálně jsem v prvním ročníku na magisterském 
studiu).  Také působím jako cvičící předmětů 
Databázové systémy a Programování v PHP. 
 
Já v senátu 
Při mé práci v senátu pro mě bude důležité: 
• řádně reprezentovat všechny studenty FIT 
• zpřehlednit komunikaci mezi vedením ČVUT, 

senátem a studenty FITu 
• v maximální možné v rozhodnutích senátu zohlednit potřeby FITu. 

 
Já mimo fakultu 
Dlouhodobě se podílím na rozvoji Wikipedie; mimo jiné jsem místopředsedou rady Wikimedia ČR. 
Získal jsem tak cenné zkušenosti s působením v orgánech s podobnou působností, jako má 
Akademický senát ČVUT.  
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